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Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SKÓRCZU,  

KTÓRA ODBYŁA SIĘ DNIA 05 PAŹDZIERNIKA 2022 R.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Miejsce obrad: Miejski Ośrodek Kultury 

             ul. 27 Stycznia 4 

                                    83-220 Skórcz 

W sesji udział wzięło 15. radnych  

oraz pracownicy Urzędu Miejskiego. 
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CZĘŚĆ PIERWSZA – SPRAWY REGULAMINOWE  

AD. 1 OTWARCIE SESJI I POWITANIE. 

 O godz. 16.00 otwarcia XLI Sesji Rady Miejskiej w Skórczu dokonał Przewodniczący 

Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski, który powitał wszystkich przybyłych na obrady.  

 

AD. 2 STWIERDZENIE KWORUM. 

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski poinformował, że zgodnie z listą obecności,    

na sali obecnych jest 15. radnych, a więc jest kworum i Rada może podejmować uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

AD. 3 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI RADY.  

 W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z poprzedniej sesji, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem protokołu – 15, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

Protokół Nr XL/2022 z sesji Rady Miejskiej w Skórczu, która odbyła się  

27 września 2022 roku został przyjęty bez uwag. 

 

AD. 4 ZGŁASZANIE WNIOSKÓW DO PORZĄDKU OBRAD. 

(porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

Radni nie wnieśli żadnych wniosków do porządku obrad.   

 

CZĘŚĆ DRUGA – OBRADY 

AD. 1. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

UCHWAŁY BUDŻETOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ NA 2022 ROK. 

 (załącznik nr 3 do protokołu) 

Projekt powyższej uchwały szczegółowo przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta, 

Krystyna Bogulska. 

Radny Roman Pietrzykowski pytał o zwiększenie o kwotę 18 500 zł z przeznaczeniem 

na opracowanie Planu Odnowy Miejscowości, w dziale 710 pozostała działalność. Co to jest 

Plan Odnowy Miejscowości? 
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Skarbnik Krystyna Bogulska wyjaśniła, że dokument, jakim jest Plan Odnowy 

Miejscowości, będzie nam potrzebny, kiedy będziemy starać się o dofinansowanie na budowę 

ulicy Myśliwskiej. Musi to być inwestycja zgodna z dokumentami strategicznymi, np. 

Strategią, albo Planem Rozwoju Miasta. Z tym, że okres opracowania Strategii wynosi 6-8 

miesięcy, więc nie zdążylibyśmy tego zrobić, dlatego będziemy odnawiać Plan Odnowy 

Miejscowości.  

W związku z brakiem dalszych pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 15, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XLI/257/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 05 października 2022 r. 

została podjęta.  

 

Raport zbiorczy z przebiegu wszystkich głosowań imiennych, które odbyły się 

podczas XLI sesji Rady Miejskiej w dniu 05 października 2022 r. stanowi załącznik  

nr 4 do protokołu. 

 

AD. 2. INFORMACJA Z DOKONANEJ ANALIZY OŚWIADCZEŃ 

MAJĄTKOWYCH ZŁOŻONYCH PRZEZ RADNYCH RADY MIEJSKIEJ  

W  SKÓRCZU ZA 2021 ROK. (załącznik nr 5 do protokołu) 

Powyższą informację przedstawił zebranym Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Skórczu Krzysztof Czapiewski. 

 

AD. 3. INFORMACJA Z DOKONANEJ ANALIZY OŚWIADCZEŃ 

MAJĄTKOWYCH PRACOWNIKÓW URZĘDU MIEJSKIEGO W SKÓRCZU  

ORAZ KIEROWNIKÓW JEDNOSTEK ORGANIZACYJNYCH GMINY MIEJSKIEJ 

SKÓRCZ ZA 2021 ROK. (załącznik nr 6 do protokołu) 

W imieniu Burmistrza Miasta Skórcz, powyższą informację przedstawił zebranym 

jego zastępca, Wojciech Wierzbowski. 
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CZĘŚĆ TRZECIA – ZAKOŃCZENIE OBRAD 

AD. 1 INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA. 

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski pytał, jak wygląda sytuacja, na ile jesteśmy 

gotowi, w razie zagrożenia jądrowego, jeżeli chodzi o dystrybucję jodku potasu? 

 Zastępca Burmistrza Wojciech Wierzbowski odpowiedział, że to wygląda w ten 

sposób, że jest to zadanie rządowe. Minister Spraw Wewnętrznych i Administracji przekazuje 

informację, co należy wykonywać w samorządach. W tej chwili wygląda to w ten sposób, że 

posiadamy w urzędzie zabezpieczenie pod względem tabletek jodowych. Jodek potasu jest już 

u nas. Sami nie możemy tego zainicjować, to jest informacja przekazana bezpośrednio od 

Wojewody. Jeszcze będą komunikaty i informacje w mediach. Mamy dwa punkty dystrybucji 

i są to: Przychodnia Zdrowia na ul. Głównej i Szkoła Podstawowa. Ten jodek potasu będzie 

dystrybuowany na takiej zasadzie, że trzeba będzie podejść z dowodem osobistym. Nie 

wygląda to tak, że każdy musi przyjąć ten preparat na miejscu, tylko po prostu odpowiednia 

ilość będzie wydana.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski pytał, czy jest to dla każdego? 

 Zastępca Burmistrza Wojciech Wierzbowski odpowiedział, że tak. Patrząc na tę ilość, 

którą otrzymaliśmy. Do 60. roku życia. Tutaj chodzi o tarczycę, a tarczyca po 60. roku życia 

nie absorbuje takiej ilości tego szkodliwego jodu w przypadku jakiegoś zdarzenia.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski pytał, jaka komórka w naszym urzędzie się 

tym zajmuje, kto jest za to odpowiedzialny, na co Zastępca Burmistrza odpowiedział, że jest 

za to odpowiedzialny osobiście.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski stwierdził, że jeżeli pan Wojtek, to wszystko 

będzie tak, jak trzeba.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski stwierdził, że w mediach była informacja o 

tym, że gminy mogą również realizować zaopatrzenie mieszkańców w węgiel. Jak to u nas 

będzie wyglądać? Jakie są plany? 

 Zastępca Burmistrza Wojciech Wierzbowski odpowiedział, że jak wszystkim 

wiadomo, gmina nie posiada składów opału.  

 Radny Henryk Czarnecki powiedział, że jak dobrze pomyślą, to w każdej większej 

miejscowości są po 2 – 3 składy opału. To należy tym ludziom dać, żeby rozdysponowali.  

 Przewodniczący Czapiewski powiedział, że skoro widział w mediach, przynajmniej w 

TVP, że gminy już samodzielnie realizują takie zaopatrzenie, to czy jest taka potrzeba, czy 

jest szansa na to u nas? 
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 Zastępca Burmistrza Wojciech Wierzbowski odpowiedział, że nie ma jeszcze żadnych 

szczegółowych informacji, jak to ma wyglądać. Na pewno wchodzą w grę również kłopoty z 

przepisami podatkowymi. Tam są przecież sprawy związane z akcyzą.  

 Radny Henryk Czarnecki wspomniał również o legalizacji wagi.  

 Przewodniczący Czapiewski podsumował, że na dzień dzisiejszy nie będziemy 

uczestniczyć w tej dystrybucji, co potwierdził Zastępca Burmistrza Wojciech Wierzbowski.  

 

AD. 2 ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zakończył XLI sesję Rady 

Miejskiej w Skórczu o godz. 16.15. Protokół zawiera 5 ponumerowanych stron maszynopisu  

i 6 załączników. 

 

       Przewodniczący Rady Miejskiej  

              Krzysztof Czapiewski 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 07.10.2022 r.  


